

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT					
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT					
CONVEYING PARTY DATA						
<table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse;"> <tr> <td style="width: 66%;">Name</td> <td style="width: 33%;">Execution Date</td> </tr> <tr> <td>Siemens Aktiengesellschaft</td> <td>03/31/1999</td> </tr> </table>		Name	Execution Date	Siemens Aktiengesellschaft	03/31/1999	
Name	Execution Date					
Siemens Aktiengesellschaft	03/31/1999					
RECEIVING PARTY DATA						
Name:	Infineon Technologies AG					
Street Address:	St. Martin Str. 53					
City:	Munich					
State/Country:	GERMANY					
Postal Code:	81541					
PROPERTY NUMBERS Total: 3						
Property Type	Number					
Patent Number:	6316802					
Patent Number:	6256219					
Patent Number:	5908310					
CORRESPONDENCE DATA						
Fax Number:	(703)760-7777					
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>						
Phone:	7037607743					
Email:	ctaylor@mofo.com					
Correspondent Name:	Barry E. Bretschneider					
Address Line 1:	c/o Morrison & Foerster LLP					
Address Line 2:	1650 Tysons Blvd Ste 400					
Address Line 4:	McLean, VIRGINIA 22102					
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	60961-28001.00					
NAME OF SUBMITTER:	Barry E. Bretschneider					
Total Attachments: 20						
source=SAG#page1.tif						

CH \$120.00 6316802

501372369

PATENT
REEL: 025477 FRAME: 0919

source=SAG#page2.tif
source=SAG#page3.tif
source=SAG#page4.tif
source=SAG#page5.tif
source=SAG#page6.tif
source=SAG#page7.tif
source=SAG#page8.tif
source=SAG#page9.tif
source=SAG#page10.tif
source=SAG#page11.tif
source=SAG#page12.tif
source=SAG#page13.tif
source=SAG#page14.tif
source=SAG#page15.tif
source=SAG#page16.tif
source=SAG#page17.tif
source=SAG#page18.tif
source=SAG#page19.tif
source=SAG#page20.tif



TRANSPERFECT

AFFIDAVIT OF ACCURACY

I, Carrie Russ, hereby certify that the following is, to the best of my knowledge and belief, a true and accurate translation of the accompanying document [Siemens IFX Einbringungsvertrag] from German into English.

A handwritten signature of Carrie Russ in black ink.

Carrie Russ
TransPerfect Translations, Inc.
601 Thirteenth Street, NW
Suite 370 South
Washington, DC 20005

Sworn to before me this
15th day of March 2010

A handwritten signature of Allison Snitzer in black ink.

Signature, Notary Public

ALLISON SNITZER
NOTARY PUBLIC
District of Columbia
My Commission Expires
January 1, 2015

Stamp, Notary Public

Washington, DC

Contribution Agreement

between

Siemens Aktiengesellschaft [Corporation],
Berlin and Munich,
- hereinafter referred to as "Siemens"-

and

Infineon Technologies AG [Corporation] i.Gr., Munich
- hereinafter referred to as "Infineon"-

Today, on the thirty-first of March
nineteen ninety-nine

- March 31, 1999-

the following parties appeared before me

Dr. Manfred Asam,

notary, located in Munich, at the office in 80333 Munich, Residenzstrasse 25-26 II:

- 1) a) Mr. Niels Hartwig,
Attorney at law in Tutzing
with business address in 80333 Munich,
Finkenstrasse 10,

- b) Mr. Michael von Eickstedt,
Attorney at law in Planegg,
with business address in 81379 Munich,
Hofmanstrasse 51,

I, the notary, have verified both of their identities,
according to their statements, they are hereby not acting on their own behalf, but on behalf of

Siemens Corporation
with offices in Berlin and Munich,

(mailing address: 80312 Munich,
 Attn. Mr. Hartwig)

and namely, under a power of attorney dated December 3, 1998 and under a sub-power of attorney dated March 23, 1999, both of which were drawn up today and are enclosed with this instrument as certified copies;

I, the notary, hereby certify that, after it had been verified by the Commercial Register of the Munich District Court HRB 6684 on March 23, 1999, that Mr. Hartwig and Mr. von Eickstedt are authorized to represent the respective companies;

- 2) a) Dr. Ulrich Schumacher,
Graduate Engineer in Starnberg,
- b) Mr. Peter Fischl,
Industrial Manager in Murnau,

both of whom have their business address in 81541 Munich,
St. Martin Strasse 53,

I, the notary, have verified their identities, according to their statements, they are hereby not acting on their own behalf, but as officers of and on behalf of

Infineon Technologies AG
located in Munich
(mailing address: 81541 Munich, St. Martin Str. 53),

which was incorporated with document no. A...../1999 of the notary Dr. Manfred Asam; the certified copies of the authorization of these gentlemen as the representative officers of the founded corporations constituent board of directors' meeting of March 30, 1999 have been enclosed with this instrument.

Upon request of the parties before me, I certify that the following statements have been made in their simultaneous presence and before me

Contribution Agreement

Recitals

With document no. A...../1999 of the notary Dr. Manfred Asam in Munich, Siemens Aktiengesellschaft (Siemens Corporation) with offices in Berlin and Munich (hereinafter referred to as "Siemens") and Siemens Nederland N.V. with offices in Den Haag (hereinafter referred to as "Siemens Nederland") incorporated Infineon Technologies AG with offices in Munich (hereinafter referred to as "Infineon") on March 30, 1999.

Thereby, Siemens, as founder, acquired 80,912,544 no par value shares of Infineon, without having incurred any obligation to make an advance payment, in exchange for the in kind capital contribution, by transferring its semiconductor business unit.

Section 1 Subject Matter of the Contribution

1. With economic effect as of 12:00 a.m. on 04/01/99 (hereinafter referred to as the "Effective Date"), by way of singular succession and by way of an in kind capital contribution, Siemens shall transfer to Infineon all of its semiconductor business unit with the capital that is derived solely from this business unit, as it shall be described in more detail in this Agreement, (hereinafter referred to as "Independent Business Division").

Section 4 Transfer of Intangible Assets

1. With economic effect as of the Effective Date, Siemens, insofar as authorized, shall transfer to Infineon the registered patents, utility patents, design patents, topography rights as well as its registered trademarks and copyrights (hereinafter referred to as "Property Rights") as they exist as of March 26, 1999 and which are set forth in Appendix D. Infineon accepts the transfer of such rights. Siemens shall submit all declarations, statements and signatures necessary for the transfer of the Property Rights to the competent authorities and courts. Insofar as the consent of third parties is required in order to effectuate a valid transfer of such rights, Siemens shall obtain such rights. If such consent is not given, Siemens shall endeavor to ensure that Infineon will be given exploitation rights in the respective Property Right, and namely, to the extent provided in paragraph 5. All other claims against Siemens are hereby excluded. If there is a modification of such Property Rights by the Effective Date, such modifications shall be set forth in a supplementary instrument as Appendix D1.
2. Insofar as authorized, Siemens shall transfer to Infineon as of the Effective Date the know-how of the transferred Independent Business Division, including all rights with respect to inventions, trade secrets, methodology, secret formulas and other intangible assets which are not subject to special protection, as well as business secrets , administrative procedures and distribution processes (hereinafter referred to as "Know-how"). Siemens hereby assigns and

transfers to Infineon all the tangible representations of such Know-how, which are located at the offices and operating sites of the Independent Business Division. Infineon accepts the transfer of such transfer.

3. Insofar as authorized, Siemens shall transfer to Infineon as of the Effective Date, all of Siemens' rights which exist as of the Effective Date in connection with the software that is exclusively belongs to the Independent Business Division, specifically, all object code and source code and all data associated with the software, in particular, the associated documentation. Insofar as authorized, Siemens shall assign and transfer the tangible representations of the object and source codes of the abovementioned software as well as all associated documentation which are in the possession of the Independent Business Division on the Effective Date. Infineon accepts this assignment and transfer.
4. All third parties shall remain unaffected by the transfer of rights effectuated pursuant to paragraphs 1 through 3.
5. In addition to the Property Rights transferred pursuant to paragraph 1 and Appendix D, Siemens shall transfer to Infineon the Property Rights, including the right to exploit either for its own use or the right to license them to third parties, including prohibitive rights, which shall be set forth in detail in a yet to be prepared Appendix D2, which shall be attached to a supplementary instrument to this Contribution Agreement.

Furthermore, a yet to be prepared Appendix D3, which shall be attached to a supplementary instrument to this Contribution Agreement, shall set forth the following terms with respect to the Property Rights transferred pursuant to paragraph 1, Appendix D:

Infineon shall be free to utilize these Property Rights within the scope of the activities performed by the transferred Independent Business Division. Inasmuch as Infineon utilizes the Property Rights set forth in Appendix D3 outside of the scope of the activities performed by the Independent Business Division or if it enforces its prohibitive rights against third parties or licenses such Property Rights to third parties and if such utilization of the aforementioned Property Rights affects the business activities of either Siemens or those of any of its domestic or international affiliates within the meaning of Sections 15 et seq. of the AktG (Aktiengesetz [*German Stock Companies Act*]), then Infineon shall be required to obtain the prior written consent of Siemens. This consent shall not be unreasonably withheld.

6. Siemens and its domestic and international affiliates within the meaning of Sections 15 et seq. of the AktG shall retain the non-exclusive, irrevocable rights to use, without restriction as to contents, time and space, the Property Rights which have been transferred pursuant to paragraph 1, Appendix D2 for its business needs.

Siemens and its domestic and international affiliates within the meaning of Sections 15 et seq. of the AktG, shall retain non-exclusive exploitation rights, without restriction as to contents, time and space, with respect to the Property Rights transferred pursuant to

paragraph 1 and Appendix D3 as well as with respect to the software transferred pursuant to Section 3, with the right to use such Property Rights at its discretion and the right to license such Property Rights to third parties and the right to enforce the prohibitive rights.

Furthermore, Siemens and its domestic and international affiliates within the meaning of Sections 15 et seq. of the AktG shall have the right to use the transferred Know-how for the purpose of meeting its potential legal obligations, which may be asserted against Siemens in connection with the transferred Independent Business Division, at its discretion.

7. Insofar as not financially obligated to any third parties, as of the Effective Date Siemens shall transfer to Infineon and its affiliates within the meaning of Sections 15 et seq. AktG, in addition to the Property Rights transferred pursuant to paragraph 1, the Know-how transferred pursuant to paragraph 2 and the software transferred pursuant to paragraph 3 by Siemens and its affiliates within the meaning of Sections 15 et seq. of the AktG, all such Property Rights, Know-how and software in object and source codes, which have been licensed to Siemens and which have been utilized by the transferred Independent Business Division prior to the Effective Date or if the necessary steps have been taken by the transferred Independent Business Division to exercise the non-exclusive, irrevocable right to use, without restriction as to contents, time and space, such Property Rights, Know-how or software, in order to carry out the business activities of the Independent Business Division.
8. The rights granted pursuant to Section 4, paragraphs 5, 6 and 7 are gratuitous. The licensing details shall be governed by a separate cross licensing agreement which shall be entered into by the Contracting Parties.

Section 9 Warranties

Siemens warrants that:

1. the items transferred to Infineon and listed in the Effective Balance Sheet on the Effective Date are correct and, with the exception of proprietary rights which is customary in the business, and are the sole and unencumbered property of Siemens;
2. all assets of the transferred Independent Business Division, including the obligations and risks as of the Effective Day, have been accounted for in the Effective Balance Sheet and have been valued in accordance with the generally accepted accounting principles. In particular, that the obligations with respect to the personnel and insofar as for example, vacation time, retirement benefits, disability benefits and other liabilities or obligations, insofar as these have been incurred prior to the Effective Date, they have been included in the liabilities.
3. All warranty claims with respect to the real properties to be transferred pursuant to Section 3 of this Agreement are exclusively governed by the provisions of Section 3.

4. All warranty claims with respect to the shares to be transferred pursuant to Section 7 of this Agreement are exclusively governed by the provisions of Section 7.
5. Any other warranties or liabilities of Siemens, unless they had been expressly undertaken in this Agreement, with respect to the items and rights transferred pursuant to this Agreement are expressly excluded, by mutual agreement of the Contracting Parties.

Section 13
Miscellaneous

1. All the appendices enclosed with this instrument constitute an integral part of this Contribution Agreement; however, Appendices A, B, C1 and C2 are yet to be executed.
[illegible redacted handwritten text].

The Contracting Parties have decided not to read Appendices A and D through G, asserting that they are thoroughly familiar with the contents of these documents. These documents have been once again presented to the Contracting Parties and each page has been signed by them.

URNr.

Dr. A

Einbringungsvertrag

zwischen der

Siemens Aktiengesellschaft,
Berlin und München,
- nachstehend "Siemens" genannt -

und der

Infineon Technologies AG i.Gr., München,
- nachstehend "Infineon" genannt -

Heute, den einunddreißigsten März
neunzehnhundertneunundneunzig
- 31. März 1999 -
erschienen vor mir,

Dr. Manfred A s a m ,

Notar mit dem Amtssitz in München, an der Geschäfts-
stelle in 80333 München, Residenzstraße 25-26 II:

1) a) Herr Niels H a r t w i g ,
Rechtsanwalt in Tutzing
geschäftsansässig in 80333 München,
Finkenstraße 10,

b) Herr Michael v o n E i c k s t e d t ,
Rechtsanwalt in Planegg,
geschäftsansässig in 81379 München,
Hofmannstraße 51,

beide mir, Notar, persönlich bekannt,

nach ihrer Erklärung hier handeln
nicht im eigenen Namen, sondern für die

Siemens Aktiengesellschaft
mit dem Sitz in Berlin und München,

(Zuschriften: 80312 München,
z.Hd. Hr. Hartwig)

und zwar zugleich aufgrund Vollmacht vom 3. Dezember 1998 und Untervollmacht vom 23. März 1999, die jeweils heute in Urschrift vorgelegt wurden und dieser Urkunde in beglaubigter Abschrift beigefügt sind;

hierzu bescheinige ich, Notar, nachdem das Handelsregister des Amtsgerichts München NRB 6684 am 23. März 1999 eingesehen worden war, daß die Herren Hartwig und von Eickstedt als Prokuristen zur gemeinschaftlichen Vertretung der vorgenannten Gesellschaft berechtigt sind;

2) a) Herr Dr. Ulrich Schumacher,
Diplom-Ingenieur in Starnberg.

b) Herr Peter Fischl,
Industriekaufmann in Murnau,

beide geschäftsansässig in 81541 München,
St.-Martin-Straße 53,
mir, Notar, persönlich bekannt,

nach ihrer Erklärung hier handeln
nicht im eigenen Namen, sondern als Vorstandsmitglieder für die mit Urkunde Nr. A/1999 des Notars Dr. Manfred Asam in München gegründete

Infineon Technologies AG
mit dem Sitz in München
(Zuschriften: 81541 München, St.-Martin-Str. 53):

beglaubigte Abschrift des die Bestallung dieser Herren zu gemeinschaftlich vertretungsberechtigten Vorstandsmitgliedern der in Gründung befindlichen Aktiengesellschaft ausweisenden Protokolls über die konstituierende Aufsichtsratsitzung vom 30. März 1999 ist dieser Urkunde beigefügt.

Auf Ansuchen der Erschienenen beurkunde ich ihren bei gleichzeitiger Anwesenheit vor mir abgegebenen Erklärungen entsprechend folgenden

E i n b r i n g u n g s v e r t r a g

Präambel

Mit Urkunde des Notars Dr. Manfred Asam in München Nr. A/1999 haben die Siemens Aktiengesellschaft mit dem Sitz in Berlin und München (nachstehend "Siemens" genannt) und die Siemens Nederland N.V. mit dem Sitz in Den Haag (im folgenden als "Siemens Nederland" bezeichnet) am 30. März 1999 die Infineon Technologies AG mit dem Sitz in München (nachstehend als "Infineon" bezeichnet) errichtet.

Siemens hat dabei als Gründerin 80.912.546 nennbetragslose Stückaktien an der Infineon ohne Übernahme einer Aufgeldverpflichtung gegen Sacheinlage durch Einbringung ihrer Aktivitäten im Bereich Halbleiter übernommen.

§ 1

Gegenstand der Einbringung

1. Siemens bringt mit wirtschaftlicher Wirkung zum 01.04.1999, 00:00 Uhr, (nachstehend "Stichtag" genannt), ihre gesamten Aktivitäten im Bereich Halbleiter mit dem ausschließlich diesen Aktivitäten dienenden Vermögen, wie in diesem Vertrag näher beschrieben (nachfolgend insgesamt "Teilbetrieb" genannt), zur Leistung ihrer Sacheinlage im Wege der Einzelrechtsnachfolge in das Vermögen der Infineon ein.
2. Die Einbringung des Teilbetriebs erfolgt zu den nach handelsrechtlichen Grundsätzen ermittelten Buchwerten nach Maßgabe der für den eingebrachten Teilbetrieb auf den Stichtag unter Beibehaltung der bisherigen und bei der Erstellung der nachgenannten vorläufigen Einbringungsbilanz angewandten Bilanzierungsgrundsätze aufzustellenden und von einem Wirtschaftsprüfer zu bestätigenden endgültigen Einbringungsbilanz (nachfolgend "Stichtagsbilanz"). Da diese Bilanz derzeit noch nicht vorliegt, erfolgt die Einbringung zunächst auf Grundlage einer auf den 28.02.1999 aufgestellten vorläufigen Einbringungsbilanz, die dieser

auf der Basis der derzeitigen Nutzungskondi-
tionen abzuschließen.

S 4

Einbringung immaterieller Wirtschaftsgüter

1. Soweit hierzu berechtigt, überträgt Siemens die in der beigefügten Anlage D aufgeführten, am 26. März 1999 bestehenden bzw. angemeldeten Patente, Gebrauchsmuster, Geschmacksmuster, Topographieschutzrechte, die in der beigefügten Anlage E aufgeführten, am 26. März 1999 bestehenden bzw. angemeldeten Marken sowie ihre Copyrights (nachfolgend insgesamt "Schutzrechte" genannt) mit wirtschaftlicher Wirkung zum Stichtag auf die Infineon. Die Infineon nimmt die Übertragung an. Siemens wird die für die Übertragung der Schutzrechte erforderlichen Erklärungen, Erläuterungen und Unterschriften gegenüber den zuständigen Behörden und Gerichten abgeben. Sofern für die Übertragung der Schutzrechte die Zustimmung Dritter erforderlich ist, wird Siemens diese Zustimmung einholen. Wenn diese Zustimmung nicht erteilt wird, wird Siemens sich darum bemühen, daß die Infineon an dem betreffenden Schutzrecht ein Verwertungsrecht erhält, und zwar in dem Umfang, wie er sich aus Abs. 5 ergibt. Andere oder weitergehende Ansprüche gegen Siemens sind hiermit ausgeschlossen. Veränderungen hinsichtlich dieser Schutzrechte bis zum Stichtag werden in einer noch zu erstellenden und der Nachtragsurkunde zu diesem Einbringungsvertrag als Anlage D 1 beizufügenden Veränderungsliste aufgeführt.

2. Soweit hierzu berechtigt, überträgt Siemens der Infineon mit Wirkung zum Stichtag das in dem eingebrachten Teilbetrieb vorhandene Know-how einschließlich aller Rechte an Erfindungen, Betriebsgeheimnissen, Verfahren, Formeln und anderen immateriellen Gegenständen, die keinem Sonderrechtsschutz für geistiges Eigentum unterliegen, sowie Geschäftsgeheimnisse, Verwaltungs- und Vertriebsverfahren (nachstehend "Know-how" genannt). Hierzu übergibt und übereignet Siemens der Infineon sämtliche in den Geschäftsräumen und in den Betriebsstätten des Teilbetriebs vorhandenen Verkörperungen dieses Know-how. Die Infineon nimmt diese Übertragung und Übereignung an.
3. Soweit hierzu berechtigt, überträgt Siemens der Infineon mit Wirkung zum Stichtag alle Siemens zum Stichtag zustehenden Rechte an der dem eingebrachten Teilbetrieb ausschließlich zuzuordnenden Software in Objektcode und in Quellcode sowie an allen zur übertragenen Software gehörigen Unterlagen, insbesondere an der dazugehörigen Dokumentation. Dazu übergibt und übereignet Siemens – soweit hierzu berechtigt – die sachlichen Verkörperungen des Objekt- und Quellcodes der oben genannten Software sowie sämtliche zu dieser Software gehörenden Unterlagen, insbesondere die dazugehörige Dokumentation, die sich zum Stichtag im Besitz des Teilbetriebs befinden. Die Infineon nimmt diese Übertragung und Übereignung an.

4. Alle Dritten vor den Übertragungen gemäß Abs. 1 bis 3 eingeräumten Rechte bleiben von der jeweiligen Übertragung unberührt.

5. Von den gemäß Abs. 1 übertragenen Schutzrechten laut Anlage D werden diejenigen Schutzrechte zusätzlich in einer noch zu erstellenden und der Nachtragsurkunde zu diesem Einbringungsvertrag beizufügenden Anlage D 2 aufgeführt, bei deren Verwertung, einschließlich eigener Benutzung, Lizenzerteilung an Dritte und Durchsetzung von Verbietungsrechten, Infineon frei ist.

Weiterhin werden in einer ebenfalls noch zu erstellenden und der Nachtragsurkunde zu diesem Einbringungsvertrag beizufügenden Anlage D 3 diejenigen gemäß Abs. 1 übertragenen Schutzrechte der Anlage D aufgeführt, für welche folgendes gilt:

Infineon ist in der Benutzung dieser Schutzrechte auf dem vom übertragenen Teilbetrieb ausgeübten Tätigkeitsgebiet frei. Soweit Infineon die Schutzrechte der Anlage D 3 außerhalb des vom übertragenen Teilbetrieb ausgeübten Tätigkeitsgebiet benutzen oder gegenüber Dritten als Verbietungsrecht einsetzen oder lizenziieren will, bedarf sie hierzu, soweit dadurch Tätigkeitsgebiete von Siemens oder von in- und ausländischen, mit Siemens verbundenen Gesellschaften im Sinne der §§ 15 ff. AkG mit berührt werden, der vorherigen Zustimmung von Siemens. Diese Zustimmung darf jedoch nicht unbillig verweigert werden.

6. Siemens und ihre in- und ausländischen verbundenen Gesellschaften im Sinne der §§ 15 ff. AktG behalten an den gemäß Abs. 1 übertragenen Schutzrechten der Anlage D 2 jeweils unwiderrufliche, nicht ausschließliche, inhaltlich, zeitlich und örtlich unbegrenzte Benutzungsrechte für die Erfordernisse ihres Geschäfts.

An den gemäß Abs. 1 übertragenen Schutzrechten der Anlage D 3 und der gemäß Abs. 3 übertragenen Software behalten Siemens und ihre in- und ausländischen verbundenen Gesellschaften im Sinne der §§ 15 ff. AktG jeweils unwiderrufliche, nicht ausschließliche, zeitlich und örtlich unbegrenzte Verwertungsrechte mit dem Recht zur eigenen beliebigen Benutzung, der Lizenzerteilung an Dritte und der Durchsetzung von Verbistungsrechten.

Siemens und ihre in- und ausländischen verbundenen Gesellschaften sind im Sinne der §§ 15 ff. AktG weiterhin berechtigt, das übertragene Know-how zur Erfüllung eventueller rechtlicher Verpflichtungen, die noch im Zusammenhang mit dem übertragenen Teilbetrieb gegenüber Siemens bestehend gemacht werden, beliebig zu nutzen.

7. Soweit ohne Zahlung an Dritte berechtigt, gewährt Siemens der Infineon und ihren verbundenen Gesellschaften im Sinne der §§ 15 ff. AktG an zum Stichtag neben den gemäß Abs. 1 übertragenen Schutzrechten, dem gemäß Abs. 2 übertragenen Know-how und der gemäß Abs. 3 übertragenen Software bei Siemens und ihren verbundenen Gesellschaften im Sinne der §§ 15 ff. AktG ebenfalls bestehenden und an Siemens lizenzierten Schutzrechten, Know-how

und Software in Objekt- und in Quellcode, die vom Übertragenen Teilbetrieb vor dem Stichtag benutzt wurden, oder für deren Benutzung vom Übertragenen Teilbetrieb bereits erforderliche Maßnahmen getroffen wurden, ein unwiderrufliches, nicht ausschließliches, zeitlich und örtlich unbegrenztes Benutzungsrecht auf dem vom eingebrochenen Teilbetrieb ausgeübten Tätigkeitsgebiet.

8. Die in § 4 Abs. 5, 6 und 7 gewährten Rechte sind kostenlos. Die Einzelheiten der Lizenzainräumung werden die Vertragsparteien in einem gesondert zu vereinbarenden Lizenzaustauschvertrag regeln.

§ 5

Einbringung von Verbindlichkeiten und Risiken

Die Infineon übernimmt mit wirtschaftlicher Wirkung zum Stichtag alle in der Stichtagsbilanz ausgewiesenen Verbindlichkeiten und alle mit dem Teilbetrieb verbundenen Risiken, selbst wenn die Ursache für diese Risiken vor dem Stichtag gesetzt wurde. Siemens überträgt zum Stichtag sämtliche für den Teilbetrieb gebildeten und in der Stichtagsbilanz ausgewiesenen Rückstellungen auf die Infineon.

§ 6

Verträge, öffentlich-rechtliche Erlaubnisse

1. Siemens bringt sämtliche, insbesondere die in Anlage F aufgeführten, ausschließlich den einge-

betreffenden Mitarbeiter gebildeten Rückstellungen in der Einbringungsbilanz ein Ausgleich durch die Infineon an Siemens geleistet wird.

Die Vertragsparteien werden erforderlichenfalls in angemessener Zeit nach dem Stichtag ergänzende Vereinbarungen im Zusammenhang mit dem Übergang der Arbeitsverhältnisse treffen.

3. Sofern Siemens nach dem Stichtag für übergegangene Arbeitsverhältnisse Personalaufwendungen entstehen, wird Infineon Siemens diese Aufwendungen erstatten.

§ 9
Gewährleistungen

Siemens gewährleistet,

1. daß die von Siemens in die Infineon eingebrachten und in der Stichtagsbilanz aufgeführten Gegenstände zum Stichtag vorhanden sind und - geschäftsübliche Eigentumsvorbehalte ausgenommen - im unbela steten Eigentum von Siemens stehen;
2. daß sämtliche, dem eingebrachten Teilbetrieb ausschließlich zuzuordnenden Vermögensgegenstände einschließlich der Verpflichtungen und Risiken zum Stichtag in der Stichtagsbilanz berücksichtigt und nach den Grundsätzen ordnungsgemäßer Buchführung und Bilanzierung bewertet worden sind. Insbesondere, daß für solche Verbindlichkeiten, die das Personal betreffen, und soweit für

diese keine gesetzliche Pflicht zum Ausweis als Verbindlichkeit in der Bilanz besteht, wie z.B. Urlaub, Altersversorgung, Hinterbliebenenversorgung und andere Verpflichtungen oder Zusagen, soweit diese vor dem Stichtag begründet worden sind, ausreichende Rückstellungen gebildet worden sind.

3. Sämtliche Gewährleistungsansprüche bezüglich der gemäß § 3 dieses Vertrages einzubringenden Grundstücke sind abschließend in § 3 geregelt.
4. Sämtliche Gewährleistungsansprüche bezüglich der gemäß § 7 dieses Vertrages einzubringenden Beteiligungen sind abschließend in § 7 geregelt.
5. Außer den in diesem Vertrag ausdrücklich übernommenen Gewährleistungen ist jegliche Gewährleistung oder Haftung von Siemens für die gemäß diesem Vertrag eingebrachten Gegenstände und Rechte ausdrücklich und einvernehmlich ausgeschlossen.

§ 10

Freistellungsansprüche

Soweit ein Dritter gegen Siemens Ansprüche geltend macht, für die nach den Regelungen dieses Vertrages im Innenverhältnis Infineon verantwortlich ist, wird Infineon Siemens vollumfänglich von derartigen Ansprüchen freistellen.

S 11
Schiedsgericht

Alle Streitigkeiten, die sich im Zusammenhang mit diesem Vertrag oder über seine Gültigkeit ergeben, werden nach der Schiedsgerichtsordnung der Deutschen Institution für Schiedsgerichtsbarkeit e.V., Bonn, unter Ausschluß des ordentlichen Rechtswages endgültig entschieden. Das Schiedsgericht kann auch über die Gültigkeit dieser Schiedsklausel bindend entscheiden.

Sitz des Schiedsgerichts ist München.

S 12
Kosten, Steuern

Die mit diesem Vertrag verbundenen Kosten und Steuern einschließlich anfallender Grunderwerbsteuer trägt Siemens.

S 13
Sonstiges

1. Sämtliche dieser Urkunde beigefügten Anlagen sind formliche Bestandteile dieses Einbringungsvertrages; mitsauszufertigen sind jedoch nur die Anlagen A, B, C 1, und C 2, (A, B, C 1, und C 2, ~~mit~~ + und 9.)

Urkunde
Karte
Vertrag
A

Hinsichtlich der Anlagen A sowie D fortlaufend bis einschließlich C haben die Beteiligten auf das Vorlesen mit der Erklärung verzichtet, daß ihnen der Inhalt dieser Anlagen genau bekannt ist. Sie wurden den Beteiligten zur nochmaligen Kenntnisnahme vorgelegt und von ihnen auf jeder einzelnen Seite unterschrieben.

2. Änderungen oder Ergänzungen dieses Vertrages bedürfen der Schriftform.

3. Sollten einzelne Bestimmungen dieses Vertrages ganz oder teilweise unwirksam sein oder werden, so wird hierdurch der übrige Inhalt des Vertrages nicht berührt.

Die Vertragspartner werden freundschaftlich zusammenwirken, um eine Regelung zu finden, die im wirtschaftlichen Ergebnis den unwirksamen Bestimmungen möglichst weitgehend entspricht; entsprechendes gilt, falls sich eine ergänzungsbedürftige Lücke des Vertrages herausstellen sollte.

4. Von dieser Urkunde erhalten jeder Vertragsteil eine Ausfertigung und drei beglaubigte Abschriften, die Grundbuchämter München und Regensburg je eine Ausfertigung im Auszug (Urkundeneingang, § 3, § 12, § 13 und Schlußvermerk), die Grunderwerbsteuerstellen der Finanzämter Mühldorf am Inn und Regensburg je eine einfache Abschrift im vorgenannten Auszug, sowie das Registergericht München und das Finanzamt München für Körperschaften je eine beglaubigte Abschrift.